
Ratujmy Ryneczek! 
Informacja ze spotkania dotyczącego przyszłości naszego 

„Ryneczku” 

Spotkanie odbyło się w dniu 02. 03.2017. Uczestniczyli w 

nim przedstawiciele zainteresowanych stron: kupców, 

klientów, tj. dębieckiej społeczności oraz dyrektora spółki 

„Targowiska”. Oto informacje, które uzyskaliśmy i za 

zgodą wszystkich uczestników spotkania przekazujemy: 

1. Spółka „Targowiska” inwestuje nadal w „Ryneczek”. 

2. Dotąd Spółka zainwestowała w: lampy, kanalizację, 

wodę i główna linię energetyczną. 

3. W budżecie Spółki są przewidziane środki na dalszą 

modernizację „Ryneczku”. 

4. Projektowane są ogrodzenia od strony 28 Czerwca 1956 

zabezpieczające przed zanieczyszczaniem. 

5. Na połowę marca 2017 zaplanowane jest stawianie 

słupów oświetleniowych. 

Podpisz petycję tam, gdzie zwykle się zaopatrujesz! 

Przyjdź na spotkanie w dn. 06.03.2017 o godz. 16.30   

w Szkole Podstawowej nr 21! 



 


